
 
 

 Број протокола:        73/2020 

Датум:         13.10.2020. 

 

 

ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 
 са 8. редовне сједнице Синдикалног и Надзорног одбора 

 СО „ЕЛЕКТРОПРЕНОС“ Бањалука 
  
Осма редовна сједница Синдикалног и Надзорног одбора одржана је у И.Сарајеву, 
08.10.2020. године (петак) са почетком у 10.10 часова. Присутни су сљедећи чланови 
Синдикалног одбора: 
 

Војислав Тодоровић Младен Никић 
Дарио Јазић  Иван Тодоровић 
Ненад Новаковић Славко Симанић 
Сања Вучић Александар Ћорић 
Небојша Поповић Александар Гачевић 

 
Сједници нису присутани: 
 

Жељко Дебељак Синиша Бердовић 
Здравко Елаковић  

 
Испред Надзорног одбора присутан је предсједник НО Драгиша Алексић. Чланови НО 
Љубомир Јоргић и Далибор Крстовић нису присутни. Констатовано је да има довољан 
број присутних чланова за одржавање сједнице. 
Сједници је још присуствовао Драган Вукановић као записничар. 
 
На 8. редовној сједници Синдикалног одбора једногласно је усвојен сљедећи дневни 
ред: 
 

ДНЕВНИ РЕД: 

 
1. Разматрање и усвајање Записника са претходне, 7. редовне сједнице СО.  
2. Разматрање и усвајање Записника са15 и 16 Електронске сједнице СО те 4. и 5. 

Видео-конференцијске сједнице СО. 
3. Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на 7.редовној 

сједници.  
4. Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на 4. и 5. 

Видео-конференцијској сједници СО те 15. и 16. Електронској сједници СО. 
5. Утврђивање коначног приједлога организације и рада Синдикалне организације.  
6. Разматрање информација везаних за рад Синдикалне организације, 

попдружница и радних тијела (Каса узајмне помоћи, Комисија за позајмице).  
7. Преглед и анализа рада Фонд солидарности Синдикалне организације.  

Доношење одговарајућих стабилизационих мјера и одлука.  
8. Разно  



Ад 1. 
 
Војислав Тодоровић је укратко представио Записник са претходне, 7. редовне сједнице 
СО. 
 
Записник са претходне, 7. редовне сједнице Синдикалног одбора је усвојен једногласно. 
 
Ад 2. 
 
Војислав Тодоровић је укратко присутнима представио усвајање Записника са 15. и 16. 
Електронске сједнице СО те 4. и 5. Видео-конференцијске сједнице СО. 
 
Записник са 15 и 16 Електронске сједнице СО те 4. и 5 Видео-конференцијске сједнице 
Синдикалног одбора  је усвојен једногласно. 
 
Ад 3. 
 
Војислав Тодоровић је укратко присутнима представио Извјештаје о реализацији 
донесених одлука са 7. редовне сједнице СО. 
 
Одлука (Број протокола: 2 57/2019 Датум: 31.01.2019.) која се односи на расподјелу 
заједничких трошкова књиговодствених услуга, предаје завршног рачуна и акције 
Актива ДДК није реализована те је напоменуто да је треба реализовати. 
 
Записник са 7. редовне сједнице Синдикалног одбора је усвојен једногласно. 
 
Ад 4.  
 
Војислав Тодоровић је укратко присутнима представио Извјештаје о реализацији 
донесених одлука са 15 и 16 Електронске сједнице СО те 4. и 5. Видео-конференцијске 
сједнице СО. 
 
Младен Никић се задужује да направи допис према Компанији којим ће се тражи 
одговор о финансијским извјештајима везаних за трошкове радне снаге, а ако се не 
одговори ангажоваће се адвокат. 
Исто тако, везано за трошкове превоза радника ће се контактирати адвокат који ће 
испитати основаност одредби у Правилнику о раду и других аката које се односе на 
трошкове превоза радника 
 
Ад 5. 
 
Војислав Тодоровић је укратко присутнима представио приједлоге организације и рада 
СО. 
 
СО одбор је сагласан са избором новог члана делегана скупштине СУРЕС испред СП 
Вишеград који ће бити накнадно достављен. 
 

- Органи Синдикалне организације: 
• Синдикални одбор 
• Надзорни одбор 
• Предсједник и потпресједник Синдикалне организације 
• Повјереништво подружнице 



 
Овај приједлог је усвојен једногласно 

 
- Колико броји чланова Синдикални одбор, односно колико чланова заступа сваку 

Синдикалну подружницу 
 
Свака синдиклана подружница делегира по један члан у синдикални одбор плус 
изабрани пресједник СО што укупно даје 4+1. Оставља  се могућност кооптирања 
чланова из сваке подружнице у синдикални одбор. 
Приједлог је стављен на гласање при чему се 7 чланова изјаснило „за“  а 3 члана 
„против“ (Младен Никић, Небојша Поповић и Александар Гачевић). 
 

- Оснивање Синдикалне подружнице Добој 
 
Овај приједлог је усвојен једногласно 

 
- Стални органи и радна тијела синдикалне подружнице: 

• Повјереништво Синдикалне подружнице 
• Надзорни одбор подружнице, 
• Пресједник Синдикалне подружнице  и његов замјеник, 
• Колегијум Повјереништва Синдикалне подружнице (опција) 

 
Овај приједлог је усвојен једногласно 

 
- Колики број чланова свако Повјереништво Синдикалне подружнице. 

Свака подружница има аутономију да одреди колики број чланова ће бити у 
Повјереништву (минимално три), а коначни број ће се одредити при 
расписивању избора. 
 
Овај приједлог је усвојен једногласно 

 
- Распоређивање чланарине према Синдикалним подружницама, Синдикалној 

организацији и Синдикату (СУРЕРС-у) те израда Завршног рачуна. Раполагање 
средствима Синдикалне подружнице (Повјереништво, пресједник 
Повјереништва уз сагласност пресједника Синдикалне организације) 
Рачуном Подружнице располаже изабрани повјереник подружнице уз 
верификацију пресједника СО. У правилнику ће бити дефинисани начин 
прикупљања чланарине  и износ који ће се распоређивати према СП. 
 
Овај приједлог је усвојен једногласно 

 
- Надзорни одбор синдикалне подружнице (2 члана) 

 
Овај приједлог је усвојен једногласно 

 
- Правилник о провођењу избору у Синдикалној организацији (начин бирања 

чланова Повјереништва Синдикалне подружнице и Надзорног одбора 
подружнице). 
Правилник о провођењу избора ће се имплементирати са свим овим измјене 
Синдикалне организације.  
Рок за израду нацрта  израде  новог правилника рада Синдикалне организације 
је до 01.12.2020 год , а изјашњавање до 15.12.2020 год. 



 
Овај приједлог је усвојен једногласно 

 
 
 
Ад 6. 
 
Војислав  Тодоровић је упознао присутне око састанака са СУРЕРС-ом. 
Одржан неформални заједнички састанак на ком је присуствовао предсједник 
Конфедерације синдиката Републике Српске, директор ОП Бања Лука, повјереник 
Подружнице Бања Лука и предсједник СО. На састанку је предсједник Конфедерације 
синдиката Републике Српске  пренио став премијера РС да се приликом формирања 
Савеза смосталних синдиката Електропренос а.д. Бања Лука те израде Сатута Савеза 
посебно заштите инереси радника из Републике Српске који раде у Компанији.  Такође 
је предложено да директор ОП Бања Лука, као члан Синдикалне организације 
Електропренос Бања Лука, помогне око израде Стаута Савеза. 
 
 
Синдикални одбор предлаже да се потписници иницијативе о оснивању уније 
синдиката Електропренос изјасне о даљим активности и пошаље ургенција за 
одржавање састанка, ако изостане реакција потписника, СО Електропренос БЛ ће 
преиспитати свој статус и даље учешће у истом. 
 
Овај приједлог је усвојен једногласно 
 
Александар Гачевић је упознао присутне са стањем у СП Требиње, 
стање у Каси узајмне помоћи стабилно, с тим да је евидентиран један случај са 
неродовном уплатом обавеза. Чланарина Фонда солидарности за март мјесец 2020. 
није релизована због епидимиолошке ситуације.  Договорено је да се тај износ 
чланарине за март мјесец 2020. накнадно уплати, а средства ће се обезбиједити из 
средстава чланарине СП Требиње. Укупан број чланова подружнице је 83. 
СП Требиње се обавезује да изврши уплату на рачун ФС за мјесец март 2020.,гдје због 
корона вируса није прикупљена чланарина за тај мјесец. 
 
Славко Симанић је упознао присутне са стањем у СП Вишеград. Стање у свим 
сегментима стабилно. Остаје да се провјери упата чланарине за Фонд солидарности за 
5. мјесец 2020. Уплата чланарине за Фонд солидарности која се односи на јануар мјесец 
2020. године је компензована уплатом 20.06.2019. године. Укупан број чланова 
подружнице је 52. 
 
 
Дарио Јазић је упознао присутне са стањем у СП Бањалука. 
Покренуто 6 судских поступака према члановима који нису измирили своје обавезе 
према Каси узајмне помоћи и Комисији за позајмице. У току је припрема документације 
за покретање још 2 судска поступка. Стање у Каси узајмне помоћи и Комисији за 
позајмице СП Бања Лука стабилно и нема кашњења приликом исплата. Прикупљање 
обједињене чланарине се реализује у износу преко 96 %. Укупан број чланова 
подружнице је 272 при чему су 62 члана из регије Добој-Бијељина. 
 
Доноси се одлука да сваки члан Синдикалне организације који је након покретања 
судског поступка измирио сва дуговања према Синдикалној организацији као и 
трошкове адвокатских услуга и судских такси стиче право кориштења средстава 



Синдикалне организације (каса, позајмица, РСИ и остало), након редовног измирења 
свих обавеза наредних 6 мјесеци.  
 
Ревидира се одлука 246/2019 од 24.12.2019 године у дијелу члан 1 “за више од три 
мјесечне чланарине (кумулативно)“, у дијелу члана 2 мијења се „након истека 
наведеног рока СО Електропренос предузима законске мјере за наплату свих 
потраживања.  
 
Ова одлука се примјењује осам дана након објаве на огласним таблама и односи се 
ретроактивно на све чланове Синдикалне организације. 
 
Ад 7. 
 
Преглед и анализа рада Фонд солидарности Синдикалне организације. Доношење 
одговарајућих стабилизационих мјера и одлука.  
 
Одредбе Фонда солидарности се примјењују као и до сада. 
 
 
Ад 8.  
 
Разно 
 
Нема додатних дискусија. 
 
 
Састанак СО Електропренос Бањалука, који је одржан 08.10.2020. године у И.Сарајеву, 
закључен је у 15.45 ч. 
 
 
 
 
 

Записничар 
 

 
.......................................................... 

Драган Вукановић  

Предсједник 
Синдикалног одбора 

 

 
.................................................................. 

Војислав Тодоровић 

 
 
 
Достављено:              

1. Члановима Синдикалног одбора, 

2. Члановима Надзорног одбора 

3. Огласна табла 

4. а/а  


